
Beste Raadsgriffie van gemeente Bloemendaal, 

Afgelopen mei hebben de raadsleden van uw gemeente een verzoek ontvangen om deel te nemen 

aan een onderzoek van de Universiteit Leiden naar de verbetering van jeugdzorg binnen Nederlandse 

gemeenten. Van vele raadsleden hebben wij een reactie op dit verzoek mogen ontvangen. Wij willen 

de raadsleden die hebben deelgenomen aan dit onderzoek hiervoor bedanken. Daarnaast zouden wij 

graag de bevindingen van dit onderzoek naar de deelnemers willen terugkoppelen. 

Inmiddels is het onderzoek afgerond en hebben wij over de gevonden resultaten een blog 

geschreven. Deze blog is vandaag gepubliceerd op www.socialevraagstukken.nl. Mocht u 

geïnteresseerd zijn in de resultaten, dan kunt u deze blog bekijken via deze link: 

https://www.socialevraagstukken.nl/31-oplossingen-voor-de-jeugdzorg/.  

In de blog clusteren wij meer dan 3000 ideeën ter verbetering van de jeugdzorg in 31 categorieën. 

Voor elke categorie rapporteren wij de mate waarin wethouders en bestuurders en managers van 

jeugdzorgorganisaties deze als creatief, effectief en haalbaar beoordelen. 

Zou u dit bericht met de link door willen sturen naar de raadsleden van de gemeente Bloemendaal? 

Alvast dank daarvoor! 

Vriendelijke groet, 
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